
PROTOKÓŁ  Nr XIV/11
z posiedzenia Sesji Rady Miejskiej w Chęcinach odbytego w dniu 12 sierpnia
2011r. roku w lokalu Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Chęcinach.

             Sesja  rozpoczęła  obrady  o  godz.  9,15.Obradom  przewodniczył
Przewodniczący Rady Miejskiej  radny Cezary Mielczarz.
             Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli : 
Ferdek Marian – radny Rady Powiatu Kieleckiego
Bielecki Kazimierz – radny Rady Powiatu Kieleckiego
Burmistrz Gminy i Miasta, Pan Robert Jaworski
kierownictwo Urzędu Gminy i Miasta, kierownicy jednostek organizacyjnych,
sołtysi  i  przewodniczący  Zarządów  Osiedlowych,  kierownicy  zakładów  i
instytucji współpracujących z Gminą.
              Szczegółowy wykaz zawierają załączone do protokołu listy obecności.
               Po dopełnieniu przez Przewodniczącego Rady ceremonii powitalnych,
przystępując do zasadniczej i formalnej części posiedzenia,  Przewodniczący Rady
stwierdził  na  podstawie  załączonej  listy  obecności,  że  w  dzisiejszych  obradach
uczestniczy  pełny  skład  osobowy  Rady.  Oznacza  to,  iż  posiedzenie  jest
prawomocne do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

     W toku  dalszej  części  obrad, Przewodniczący  Rady wskazując  na
przekazaną w zaproszeniach na dzisiejsze posiedzenie zarówno radnym jak również
przewodniczącym  jednostek  pomocniczych  Gminy  tematykę  sesji,  przypomniał
zebranym,  iż  obrady  sesji  są  nagrywane,  a  proponowany  porządek  dzisiejszych
obrad obejmuje następująca tematykę: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
2. Akceptacja treści protokołów z obrad Sesji Rady z dnia 29.06.2011r.
3. Sprawozdanie  Burmistrza  Gminy i  Miasta  z  działalności  za okres między

sesjami.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a/  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Samorządowego  Zakładu
Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Chęcinach za 2010r. – druk nr 1

b/  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Samorządowego  Zakładu
Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Wolicy za 2010r. – druk nr 2

c/ uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011-2015 – druk nr 3

  d/  określenia  trybu  i  sposobu  powoływania  i  odwoływania  członków
Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków
jego funkcjonowania – druk nr 4

e/  zmiany  uchwały  Nr  82/XII/11  Rady  Miejskiej  w  Chęcinach  z  dnia  29
czerwca 2011r. dot. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru farmy wiatrowej wraz z
infrastrukturą  techniczną  i  energetyczną  w  obszarze  części  sołectwa
Wojkowiec, gmina Chęciny – druk nr 5

f/  sprostowania  oczywistego  błędu  pisarskiego  w  Uchwale  Nr  80/XII/11
podjętej przez Radę Miejską w Chęcinach w dniu 29.06.2011r. w sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr  2  studium  uwarunkowań  i
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Chęciny –druk nr 6
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g/  zmiany  uchwały  Nr  21/IV/10  Rady  Miejskiej  w  Chęcinach  z  dnia
23.12.2010r.  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu
Kieleckiego – druk 7

h/ określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu
Gminy Chęciny, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej,
w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu
wykonania  planu  finansowego  samodzielnego  zakładu  opieki
zdrowotnej i samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze roku
budżetowego –druk nr 8

      i/  wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2011r. - druk nr 9
j/   zmiany  uchwały  Nr  16/IV/10  z  dnia  23.12.2010r.  dot.  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Chęciny na lata 2011-2020 – druk nr 10
k/  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  oznaczonej  nr  działki

352/19  położonej  w Lipowicy stanowiącej  własność gminy Chęciny  –
druk nr 11

l/   wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  oznaczonej  nr  działki
1881/1 położonej w mieście Chęciny Obr.2 stanowiącej własność gminy
Chęciny – druk nr 12

ł/  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej nr działki 146
położonej  w  msc.  Radkowice  Obr.  11,  stanowiącej  własność  gminy
Chęciny – druk nr 13

m/  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  oznaczonej  nr  działki
265/3  położonej  w Lipowicy stanowiącej  własność gminy Chęciny  –
druk nr 14

n/ określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz
rodzaju i wysokości stypendiów sportowych – druk nr 15

o/  wyrażenia  opinii  dotyczącej  projektu  uchwały  Sejmiku  Województwa
Świętokrzyskiego w sprawie przekształcenia Wojewódzkiego Szpitala
Zespolonego  w  Kielcach  poprzez  likwidację  Poradni  Schorzeń
Metabolicznych w Wojewódzkiej Przychodni Przyszpitalnej w Kielcach
– druk nr 16 

5.  Wnioski i zapytania radnych oraz przedstawicieli jednostek pomocniczych 
6.  Udzielenie odpowiedzi na wnioski i zapytania.
7.  Zamknięcie obrad sesji.
            W trakcie  podjętej  dyskusji  nad  przedstawionym  porządkiem obrad,
zabierając głos Burmistrz Gminy i Miasta Pan Robert Jaworski zgłosił wnioski w
sprawie:
• wyłączenia  z  dzisiejszego  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie

wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  oznaczonej  nr  działki  146
położonej  w  msc.  Radkowice  Obr.  11,  stanowiącej  własność  gminy
Chęciny – oznaczonej jako druk nr 13

• dodatkowego  włączenia  do  porządku  dzisiejszego  posiedzenia  projektu
uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w szpitalu w
wyborach do Sejmy Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej
Polskiej   zarządzonych  na  dzień  9  października  2011r.  –w  brzmieniu
określonym  na  druku  Nr  17,  który  został  przekazany  wszystkim  radnym
bezpośrednio przed rozpoczęciem dzisiejszego posiedzenia.
   W związku z brakiem innych uwag i wniosków do przedstawionego  porządku

obrad jak również do przedstawionych przez Burmistrza Gminy i Miasta wniosków,
Przewodniczący Rady  zarządził przeprowadzenie oddzielnych głosowań jawnych,
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w  wyniku  których  zarówno  przedstawione  wnioski  jak  również  całość  porządku
obrad  z przyjętymi poprawkami zostały przyjęte jednogłośnie.       

ad. 2
         Przewodniczący Rady potwierdzając fakt, iż nikt z radnych nie wniósł uwag i
zastrzeżeń  do  treści  udostępnionych  w  Biurze  Rady  protokołów  obrazujących
przebieg obrad Sesji Rady Miejskiej w dniu 29 czerwca (2 odrebne posiedzenia) br.
– zarządził  przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku  którego  protokoły o
których mowa zostały przyjęte jednogłośnie.

ad. 3
Z  treścią  informacji  obrazującej   zakres   realizowanych   przez   Gminę   zadań
w okresie międzysesyjnym zapoznał zebranych Burmistrz GiM Pan Robert Jaworski
(przedstawiona  informacja  stanowi  załącznik  do  niniejszego  protokołu  jak  również
pełna jej treść jest uwzględniona na płycie CD stanowiącej załącznik do protokołu). 

ad. 4   
    Kontynuując obrady, przystąpiono do rozpatrywania projektów uchwał w brzmieniu
oznaczonym w odpowiednich drukach, których pełną treść łącznie z przedstawionymi
uzasadnieniami  otrzymali  wszyscy  radni  oraz  zaproszeni  sołtysi  i  przewodniczący
zarządów osiedlowych.  (oznaczone  druki  projektów  uchwał  stanowią  załącznik  do
niniejszego protokołu). 
        Przewodniczący Rady przed przystąpieniem do rozpatrywania każdego projektu
uchwały przedstawiał zebranym wypracowane przez Komisje wnioski i opinie w tym
zakresie.
Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego
Samorządowego  Zakładu  Podstawowej  Opieki  Zdrowotnej  w  Chęcinach  za
2010r. – druk nr 1
          - przedmiotowy projekt uzyskał pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady, a
w zarządzonym na skutek braku zgłoszeń do dyskusji  głosowaniu jawnym  został
przyjęty jednogłośnie.  Uchwała ta oznaczona  Nr 91/XIV/11  stanowi załącznik do
niniejszego protokołu. 

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego
Samorządowego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Wolicy za 2010r. –
druk nr 2
    przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie
Komisje Rady, a w wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego został przyjęty
jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 92/XIV/11 stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Projekt uchwały w sprawie   uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania  
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011-
2015 – druk nr 3
      Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji i  pozytywne
zaopiniowanie  treści  projektu  przez  wszystkie  Komisje  Rady zarządził
przeprowadzenie  głosowania  jawnego  w  wyniku,  którego  projekt  został  przyjęty
jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 93/XIV/11 stanowi załącznik do protokołu.
     Przewodniczący Rady, zwracając się do sołtysów i przewodniczących zarządów
osiedlowych,  oświadczył  iż  przyjęta  uchwała  zostanie  w  sposób  szczegółowy
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omówiona  przez  przebywającą  aktualnie  na  urlopie  wypoczynkowym  Z-cę
Kierownika M-G Ośrodka Pomocy Społecznej w Chęcinach. 

Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  trybu  i  sposobu  powoływania  i
odwoływania  członków  Gminnego  Zespołu  Interdyscyplinarnego  oraz
szczegółowych warunków jego funkcjonowania – druk nr 4
           przedmiotowy  projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany przez
wszystkie Komisje Rady, a w wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego został
przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona  Nr 94/XIV/11 stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  82/XII/11  Rady  Miejskiej  w
Chęcinach  z  dnia  29  czerwca  2011r.  dot.  przystąpienia  do  sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  obszaru  farmy
wiatrowej wraz z infrastrukturą techniczną i energetyczną w obszarze części
sołectwa Wojkowiec, gmina Chęciny – druk nr 5
          - przedmiotowy projekt uzyskał pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady, a
w zarządzonym na skutek braku zgłoszeń do dyskusji  głosowaniu jawnym  został
przyjęty jednogłośnie.  Uchwała ta oznaczona  Nr 95/XIV/11  stanowi załącznik do
niniejszego protokołu. 

Projekt  uchwały  w sprawie  sprostowania  oczywistego  błędu  pisarskiego  w
Uchwale  Nr  80/XII/11  podjętej  przez  Radę  Miejską  w  Chęcinach  w  dniu
29.06.2011r.  w sprawie przystąpienia  do sporządzenia zmiany Nr 2 studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Chęciny
–druk nr 6
                Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji  i
pozytywne  zaopiniowanie  treści  projektu  przez  wszystkie  Komisje  Rady
zarządził  przeprowadzenie  głosowania  jawnego  w  wyniku,  którego  projekt  został
przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona  Nr 96/XIV/11 stanowi załącznik do
protokołu.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  21/IV/10  Rady  Miejskiej  w
Chęcinach z dnia  23.12.2010r.  w sprawie udzielenia  pomocy finansowej dla
Powiatu Kieleckiego     – druk 7
          - przedmiotowy projekt uzyskał pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady, a
w zarządzonym na skutek braku zgłoszeń do dyskusji  głosowaniu jawnym  został
przyjęty jednogłośnie.  Uchwała ta oznaczona  Nr 97/XIV/11  stanowi załącznik do
niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu
wykonania budżetu Gminy Chęciny, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy
finansowej,  w  tym  o  przebiegu  realizacji  przedsięwzięć  oraz  informacji  o
przebiegu  wykonania  planu  finansowego  samodzielnego  zakładu  opieki
zdrowotnej  i  samorządowej  instytucji  kultury  za  pierwsze  półrocze  roku
budżetowego –druk nr 8
           przedmiotowy  projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany przez
wszystkie Komisje Rady, a w wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego został
przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona  Nr 98/XIV/11 stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.
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Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na
2010r.   – druk nr 9 (w wersji poprawionej, której pełne brzmienie było przedmiotem
analizy na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady w dniu 9 sierpnia br.)
             Zabierając w tym temacie głos,  Skarbnik Gminy i Miasta Pani Jadwiga
Sinkiewicz,  złożyła z upoważnienia Burmistrza Gminy i Miasta wniosek polegający
na uwzględnieniu w treści analizowanego projektu uchwały poprawki dotyczącej
przesunięcia  z  załącznika  określającego  wykaz  zadań  rocznych  zadania  pn.
„przebudowa kotłowni  oraz  wymiana  c.o  w  budynku  ZSO  w  Chęcinach”  do
załącznika określającego zadania wieloletnie i ujęcie tego zadania w Wieloletniej
Prognozie Finansowej.
              Kontynuując swoją wypowiedź Pani Skarbnik wyjaśniła, iż aktualnie pojawiła
się możliwość złożenia wniosku do Programu Obszarów Wiejskich z którego możemy
uzyskać  dofinansowanie  50%  wartości  tej  inwestycji.  Aktualnie  na  to  zadanie  w
tegorocznym  budżecie  mamy  zabezpieczoną  kwotę  44.440  zł,  podczas  gdy
przewidywany koszt realizacji zadania na rok przyszły wynosi 728.160zł. W związku z
tym mamy możliwość pozyskania dofinansowania w kwocie około 360 tys. zł.
               W  związku  z  brakiem  zgłoszeń  do  dyskusji  w  tym  temacie,
Przewodniczący Rady zarządził  przeprowadzenie odrębnych  głosowań jawnych,
spośród  których  pierwsze  dotyczyło  –  głosowania  przedstawionej  przez  Panią
Skarbnik poprawki, a kolejne całości uzupełnionego o uprzednio przyjętą poprawkę
– analizowanego projektu Uchwały. W obu turach głosowania,  radni jednogłośnie
postanowili przyjąć zarówno poprawkę jak również całość uzupełnionego projektu
uchwały.  Uchwała  ta  oznaczona  Nr  99/XIV/11  stanowi  załącznik  do  niniejszego
protokołu.

Projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr 16/IV/10 z dnia 23.12.2010r. dot.
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chęciny na lata 2011-2020   –   druk  10
                - przedmiotowy projekt uzyskał pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady,
a w zarządzonym na skutek braku zgłoszeń do dyskusji głosowaniu jawnym  został
przyjęty większością głosów (spośród 15 radnych uczestniczących w obradach i
głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych nie
było,  a 1 radna wstrzymała się od głosu). Uchwała ta oznaczona  Nr 100/XIV/11
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
oznaczonej  nr  działki  352/19  położonej  w  Lipowicy  stanowiącej  własność
gminy Chęciny – druk nr 11
                   Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji i
pozytywne  zaopiniowanie  treści  projektu  przez  wszystkie  Komisje  Rady
zarządził  przeprowadzenie  głosowania  jawnego  w  wyniku,  którego  projekt  został
przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 101/XIV/11 stanowi załącznik do
protokołu.

Projekt  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
oznaczonej nr działki 1881/1 położonej w mieście Chęciny Obr.2 stanowiącej
własność gminy Chęciny – druk nr 12
           przedmiotowy  projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany przez
wszystkie Komisje Rady, a w wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego został
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przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 102/XIV/11 stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.
           Przewodniczący Rady przypominając zebranym o fakcie wyłączenia z
porządku dzisiejszego posiedzenia projektu uchwały oznaczonego jako druk nr 13,
zaprosił radnych do analizy treści kolejnego projektu uchwały, tj.
Projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
oznaczonej nr działki 265/3 położonej w Lipowicy stanowiącej własność gminy
Chęciny – druk nr 14
                - przedmiotowy projekt uzyskał pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady,
a w zarządzonym na skutek braku zgłoszeń do dyskusji głosowaniu jawnym został
przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 103/XIV/11 stanowi załącznik do
niniejszego protokołu. 

Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych  zasad,  trybu
przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów sportowych
– druk nr 15
                   Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji i
pozytywne  zaopiniowanie  treści  projektu  przez  wszystkie  Komisje  Rady
zarządził  przeprowadzenie  głosowania  jawnego  w  wyniku,  którego  projekt  został
przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 104/XIV/11 stanowi załącznik do
protokołu.

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej  projektu  uchwały
Sejmiku  Województwa  Świętokrzyskiego  w  sprawie  przekształcenia
Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Kielcach poprzez likwidację Poradni
Schorzeń  Metabolicznych  w  Wojewódzkiej  Przychodni  Przyszpitalnej  w
Kielcach – druk nr 16 
                - przedmiotowy projekt uzyskał pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady,
a w zarządzonym na skutek braku zgłoszeń do dyskusji głosowaniu jawnym został
przyjęty większością głosów (spośród 15 radnych uczestniczących w obradach i
głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych nie
było,  a 1 radna wstrzymała się od głosu). Uchwała ta oznaczona  Nr 105/XIV/11
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
                Kolejnym projektem uchwały do rozpatrzenie którego zgodnie z
uzupełnionym porządkiem obrad, przystąpili radni był projekt uchwały w sprawie 
utworzenia odrębnego obwodu głosowania w szpitalu w wyborach do Sejmu
Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej  zarządzonych
na dzień 9 października 2011r. –w brzmieniu określonym na druku Nr 17.
                    Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym
temacie, zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, którego projekt
został  przyjęty  jednogłośnie.  Uchwała ta  oznaczona  Nr  106/XIV/11 stanowi
załącznik do protokołu.

Projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 361/LVII/09  Rady Miejskiej  w
Chęcinach  z  dnia  22  grudnia  2009r.  w  sprawie  określenia  stawek  dotacji
przedmiotowej dla zakładu budżetowego Gminy Chęciny  - druk nr 7 
               - przedmiotowy projekt uzyskał pozytywna opinię wszystkich Komisji Rady,
a w zarządzonym na skutek braku zgłoszeń do dyskusji głosowaniu jawnym został
przyjęty  jednogłośnie.  Uchwała  ta  oznaczona  Nr 23/IV/10  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.   
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               Kontynuując obrady, Przewodniczący Rady uwzględniając przedłożony w
trakcie  posiedzeń  Komisji  wniosek  Burmistrza  GiM,  zapoznał  zebranych  z  pełną
treścią pisma skierowanego przez Fundację „Pomnik Ofiar  Katynia”  z Krakowa w
sprawie zajęcia ostatecznego stanowiska w kwestii przekazania przez Gminę 10-cio
hektarowej  działki  we  wsi  Mosty  pod  budowę  „Pomnika  Ofiar  Katynia”  (pismo  o
którym mowa stanowi załącznik do niniejszego protokołu).
               Zabierając w powyższej  sprawie głos  Burmistrz GiM Pan Robert
Jaworski, stwierdził, m.in.:
-  zapewne wszyscy pamiętamy historyczną niemal  sesję Rady Miejskiej,  kiedy to
przedstawiciele  tej  Fundacji  zaprezentowali  nam  koncepcję  oraz  wizualizację
„Pomnika Ofiar Katynia”. Później lokalne media, a w kilka dni później również gazety
ogólnopolskie  podały  do  publicznej  wiadomości  nieprawdziwą  informację,  że  w
powyższej  sprawie  podjęliśmy  już  ostateczną  decyzję   wyrażając  zgodę  na
przekazanie  10  hektarowej  działki  w  msc.  Mosty.  Oczywiście  ta  informacja  była
nieprawdziwa  ale  bezsensownym  było  protestowanie  i  próba  prostowania  takiej
informacji. Nie do ukrycia jest w tym przypadku fakt, że przedstawiona wizualizacja
na początku wszystkich  Nas chyba  urzekła  i  wszyscy  byliśmy zauroczeni.  Po tej
euforii  i  realnym przemyśleniu tej  propozycji  większość z Nas zaczęła mieć coraz
większe  wątpliwości,  czy  takich  rozmiarów „Pomnik”   dobrze  wkomponuje  się  w
turystyczny krajobraz naszej Gminy. Biorąc pod uwagę dynamikę przemian w naszej
Gminie,  a  przede  wszystkim  uwzględniając  typowo  turystyczny  jej  charakter,  co
kojarzy się dla większości raczej na wesoło, osobiście mam poważne wątpliwości,
czy taki pomnik będzie pasował do naszej strategii i wizji rozwoju naszego terenu.
Tereny  o  powierzchni  około  100  ha  w  msc.  Mosty  w  moim  przekonaniu  należy
zagospodarować  na  cele  mieszkaniowe.  Dla  przypomnienia  dodam,  że  wkrótce
przystąpimy do sfinalizowania   w tej  miejscowości  bardzo kosztownej  aczkolwiek
wyczekiwanej  przez  tamtejszych  mieszkańców  inwestycji  ,  tj.  budowy  sieci
wodociągowej. Zapewne uzbrojenie tych terenów w podstawowe media  spowoduje
zainteresowanie  wykupem  działek  i  zasiedleniem  tego  terenu.  Jak  zatem  taki
kierunek  działań  pogodzić  i  połączyć  z  lokalizacją  „pomnika”  polegającego  na
usytuowaniu 23 tys.  postaci. Jestem przekonany,  że jako samorząd mamy niemal
obowiązek stworzyć  na naszym terenie pomnik upamiętniający ofiary Katynia czy
Smoleńska,  ale  czy  w  takim wymiarze?   Jeżeli  nawet  zdecydowalibyśmy  się  na
przekazanie  tego  terenu,  to  jaką  mamy gwarancję,  że  powstanie  tak  kosztowne
przedsięwzięcie w postaci 22 tys. figur. Jest to zapewne coś niebywałego, a zatem
gdyby  cokolwiek  zawiodło,  to  myślę  że  i  historia  negatywnie  by  oceniła  to,  iż
weszliśmy w przedsięwzięcie przerastające nasze możliwości finansowe. Miejsce o
którym mowa sąsiaduje przecież z terenem rekreacyjnym, gdzie tradycją stało się
rokroczne organizowanie plenerowych imprez o charakterze wesołym. Myślę zatem
po wielu analizach i przemyśleniach, że celowym i wręcz zasadnym jest usytuowanie
pamiątkowej  tablicy ofiar  Katynia  czy Smoleńska  w wybranym miejscu w naszej
Gminie, ale nie w takim rozmiarze. Należy tu również podkreślić, że idea powstania
takiego  pomnika  wzbudzała  i  nadal  wzbudza  szereg  kontrowersji  wśród  naszych
mieszkańców.
                 Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym
temacie, podkreślił iż prowadzona przez radnych na wspólnym posiedzeniu Komisji
analiza tej  tematyki  potwierdza iż  zdecydowanie  podzielamy przedstawione przez
Burmistrza Gminy i Miasta stanowisko w tej kwestii.
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ad. 5-6
         Zgłaszając wnioski i zapytania, głos zabrali: (pełne treści wystąpień zawiera
nagranie na płycie CD stanowiące załącznik do niniejszego protokołu)
Pani  Nartowska Bogusława –  sołtys  msc.  Korzecko –  wnioskowała  w  sprawie
konieczności  dopilnowania przez służby ref. inwestycji Urzędu sprawy częstych awarii
oświetlenia ulicznego w Korzecku.   
        Ustosunkowując się do przedstawionego wniosku, Burmistrz GiM  oświadczył iż
osobiście dopilnuje tej sprawy.

ad. 9
           Przewodniczący Rady potwierdzając wyczerpanie założonego porządku
obrad i  dziękując  wszystkim zebranym za udział  w  posiedzeniu,  zamknął  obrady
Sesji Rady Miejskiej.
         

    Protokołowała:                                                                  Przewodniczący
obrad:

   Teodozja  Nowak                                                                       Cezary Mielczarz
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